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PROTOKÓŁ Nr  XLV/2017 

z XLV Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek, od bytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta 

Szczecinek w dniu 26 czerwca 2017 roku 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Obecnych: 19 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Zdzisław Miechowiecki i Jacek Pawłowicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum i o godz. 8:00 otworzyła sesję,  przedstawiając 

porządek obrad:         

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/124/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 października 

2015r. w sprawie wysokości stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 5 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19   głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIV/376/2017  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 5 głosami „za”. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIV/377/2017   

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, w zasadzie chodzi o dopisanie jednej osoby dodatkowo 

jako inkasenta, aby dotychczasowym inkasentom umożliwić korzystanie z urlopów,  

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 5 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19   głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIV/378/2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XV/124/2015 Rady Miasta  Szczecinek z dnia 19 pa ździernika 2015r.  

w sprawie wysoko ści stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie,   

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Marcin Bedka radny: 

− teren będący przedmiotem proponowanej uchwały ma być następnie przeznaczony na zamianę na 

teren przy Wieży Wodociągowej,  

− na tym, terenie znajdują się budynki nr 72 i 72a z lokalami mieszkalnymi, czy ten teren zostanie 

następnie przekazany wraz z tymi lokalami ? i czy w takiej sytuacji będzie możliwość przejścia 

mieszkańców tych lokali przez działkę nr 794/4 ? 

− czy przewidywane są jakieś rozwiązania regulujące w/w kwestie ? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny zadał bardzo szczegółowe pytanie, szkoda, że nie był obecny na posiedzeniu Komisji lub  

nie przedstawił tego pytania wcześniej, 

− dzisiaj kwestia ta nie jest przedmiotem proponowanej uchwały, przed przygotowaniem uchwały  

w sprawie zamiany nieruchomości dot. terenu wokół Wieży Ciśnień ten problem zostanie dokładnie 

przeanalizowany i wzięty pod uwagę, na pewno będzie to dobrze i prawidłowo rozwiązane. 

 

Marcin Bedka radny: 

− właśnie ze względu na to, że ma być zaproponowana kolejna uchwała dotycząca zamiany 

nieruchomości dot. terenu wokół Wieży już teraz zasygnalizował istotną kwestię, która powinna zostać 

wzięta pod uwagę, podziękował Burmistrz za wyjaśnienia. 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomo ści: 

− na działce nr 794/4, o której mówił radny Marcin Bedka w księdze wieczystej wpisana jest służebność 

przejścia i przejazdu na rzecz sąsiadujących nieruchomości. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 19   głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLIV/379/2017  

w sprawie wyra żenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad, zamknęła sesję, 

− przypomniała, że następna sesja planowana jest na 10 lipca na godzinę 9:00. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 8:12.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                      Katarzyna Dudź 


